
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-05-23, § 3 

 
 Tid: 23 maj 2006 kl 15.00 – 15.40 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 7 juni 2006 
  

 
 
Leif Rönngren   Mikael Söderlund 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Mikael Söderlund (m), vice ordförande 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Johanna Nilsson (s), §§1-8 och 11-37 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s), §§ 1-2 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Helena Bonnier (m) 
Bo Ekvall (s), tjänstgörande 9-10 
Per Hallerby (fp), tjänstgörande 
Gunilla Hansson (s), tjänstgörande §§ 3-37 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande 
Bengt Sandberg (s) 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Jan Tigerström (m) 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Anita Forsberg, Lars Fränne, 
Lennart Gustafsson, Bengt Hjelm, Gunnar Jensen och Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 

 
 § 3 



  

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
 
Stockholms stadsmuseiförvaltnings seminarium – Bygg nytt i Stockholm  
--------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Vid nämndsammanträdet den 27 april 2006 anmäldes en inbjudan till Stockholms 
stadsmuseiförvaltnings seminarium – Bygg nytt i Stockholm - den 8 maj 2006. Det 
anmäldes nu att tre förtroendevalda deltagit i seminariet. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt att i efterhand godkänna deltagande av tre förtroendevalda i 
seminariet. 
 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till marknämnden enligt följande: 
 
1. Nej till kinesisk gatsten i Stockholm av ledamoten Gabriel Marawgeh (kd). 

2. Utbyggnaden vid Hammarbybacken av ledamoten Åsa Romson (mp). 

Beslut 
 
Marknämnden beslöt att överlämna skrivelserna till markkontoret för beredning. 
 
 
Fråga om användning av kinesisk gatsten i Stockholm 
-------------------------------------------------------------------- 
 
Ordföranden Leif Rönngren (s) frågade om användning av kinesisk gatsten i 
Stockholm samt lagerhållning av och ingångna avtal om sådan sten. 
 
Beslut 
 
Marknämnden uppdrog åt markkontoret att besvara frågan vid ett kommande 
sammanträde. 
 
 
Information om evenemangsstad i Slakthusområdet  
-------------------------------------------------------------- 
 
Markdirektören Göran Långsved informerade om en på uppdrag av kommunstyrelsen 
framtagen utredning om evenemangsstad i Slakthusområdet och besvarade frågor från 
nämnden om densamma. 
 
 
 
Beslut 
 



  

Marknämnden tackade för informationen. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


